
  ACTA 

Expedient núm.:  Òrgan col·legiat: 

CPCA/2023/2 Consell del Poble de Corró d'Amunt 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria  Ordinària

Data  27 de març de 2023

Durada  Des de les 19.00 h  fins a les 20.00 hores 

Lloc  Consell del Poble de Corró d’Amunt

Presidida per  Jordi Ganduxé Pascual 

Secretaria delegada Monica Sanchez Pedraza 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Assisteix

Jordi Ganduxé Pascual SÍ

Albert Costa Serrano SÍ

Jaume Travé i Colomé SÍ

Lourdes Díaz SÍ

Moisés Torres Enrique NO (Excusa la seva 
assistència)

Mónica Sánchez Pedraza SÍ

Nuria Vilamala NO

Rafael Bernabé SÍ

Josep Vilaró Riera SÍ

Maria Viure NO

Domènec Pericas NO (Excusa la seva 
assitència)
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Una vegada verificada per la Secretaria delegada la constitució vàlida de l’òrgan, el
president obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

A) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

1- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

El president dona la benvinguda als assistents.

Es procedeix a l’aprovació de l’acta de la sessió del 30 de gener de 2023 que és aprova-
da pels membres que formen el Consell.

A continuació es passen a tractar els següents altres punts de l’ordre del dia.

 

2- Donar compte de diferents resolucions

PLE del 23 de febrer de 2023

Proposta de ratificació del Decret número 2023-191, de data 26 de gener, esmenat pel
Decret número 2023-316 de data 6 de febrer, en què es resol sol·licitar un ajut directe al
Ministeri de Transport, Mobilitat i Agenda Urbana per tal d’implantar una reducció del
preu dels abonaments de transport i títols multi-viatge 

Proposta d'aprovació del Pla Local d'Igualtat i Diversitat Sexual, Afectiva i de Gènere de 
l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès 

Moció que presenta el grup municipal Imagina Esquerra en Comú - Acord Municipal, i 
aprovada per la Junta de Portaveus en sessió del dia 16 de febrer de 2023, en relació a 
l'anul·lació de totes les reserves viàries resultat del projecte del Quart Cinturó (o Autovia
Orbital o de qualsevol de les altres denominacions amb les que s'ha anomenat aquest 
projecte) 

Moció que presenta el grup municipal Imagina Esquerra en Comú - Acord Municipal, i 
aprovada per la Junta de Portaveus en sessió del dia 16 de febrer de 2023, per impulsar
un protocol conjunt d'emergències i ampliar les places dels albergs per a persones 
sense sostre conjuntament amb els municipis veïns 
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JGL de data 2 de febrer de 2023

Proposta de concessió de llicència urbanística per a les obres de construcció d’un mur
d’escullera  amb emplaçament  en   la   finca  anomenada  Can  Colom  (parcel·la   52  del
polígon   3   del   cadastre   de   rústica)   de   Corró   d’Amunt,   amb   referència   cadastral
08085A003000520000DP, de les Franqueses del Vallès.

JGL de data 9 de febrer de 2023

Proposta d'aprovació del contingut i signatura del Conveni entre l’Autoritat del Transport
Metropolità i l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès relatiu al foment de la mobilitat i
la   implantació  d’un  Bicitancat  a   l’estació   ferroviària  de  les  Franqueses  –  Granollers
Nord. 

JGL de data 16 de febrer de 2023

Proposta d’aprovació del conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de les Franqueses 
del Vallès i l’Associació Espai Nadó. Espai Infant (ENEI) en motiu del desenvolupament 
d’un grup anual de dol perinatal, gestacional i neonatal al Servei d’Informació i Atenció a
les Dones (SIAD) 

JGL de data 2 de març de 2023

Proposta d'aprovació de les Bases reguladores de la convocatòria per a la selecció 
d'una plaça de periodista, categoria equivalent a subgrup A1, en règim laboral fix de 
l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès, més la constitució d'una borsa de treball, 
mitjançant concurs oposició lliure corresponent a l'Oferta Pública d'Ocupació de 2022. 

Proposta d’aprovació de les tarifes del servei d’autotaxi per l’any 2023 al terme 
municipal de les Franqueses del Vallès 

Proposta d’aprovació del Pla d’emergència en situació de sequera per al municipi de les
Franqueses del Vallès i creació del Comitè de Sequera 

JGL de data 16 de març de 2023

Proposta d’aprovació del Pla de prevenció d’incendis forestals (PPI) de l’ajuntament de 
les Franqueses del Vallès 

Proposta per a la presentació d’una reclamació a la companyia E-DISTRIBUCIÓN per la
deficient prestació del servei de subministrament elèctric a la urbanització els Gorcs i 
Santa Digna, i a Corró d'Amunt del terme municipal de les Franqueses del Vallès 

JGL de data 23 de març de 2023

Proposta d'autorització per a la celebració de la cursa Copa Catalana Internacional de 
BTT, el proper 2 d'abril de 2023, al terme municipal de les Franqueses del Vallès 
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Decrets

Decret  2023-0230  AUTORITZAR a   la  Societat  de  Caçadors  de  les  Franqueses  del
Vallès   a
fer  ús  dels   camins  municipals  per  a   la   realització  de  batudes  durant   la   temporada
de caça 2022-2023.
Decret 2023-0430  APROVAR l’aportació  econòmica de 3.300 euros en concepte de
subvenció   a   l’ASSOCIACIÓ   DE   VEÏNS   DE   SANT   MAMET   corresponent   a
l’exercici 2022.
Decret 2023-0451 INCOAR, procediment de protecció de la legalitat urbanística contra 
els propietaris de la parcel·la 8 Can Bessó, en formació de tanca sense disposar de títol 
habilitant. 
Decret 2023-0525 INCOAR,  procediment de protecció de la legalitat urbanística en 
relació a les obres consistents en formació de rases per conducció d’aigua i electricitat 
amb emplaçament a Can Pinet de Corró d’Amunt 
Decret 2023-0600 Incoar l’expedient de reversió de 1.712,42 m² de la finca amb 
emplaçament al carrer de Miquel Martí i Pol, 6-8, al terme municipal de les Franqueses 
del Vallès. 

Registres d’entrada:

2023-E-RE-565  Comuniquen   cese   entitat   Associació   de  Festes   i   Festa  Major   «Els
Escaldums»
2023-E-RE-664/665 Presenten doc. Justificació subvenció any 2021
2023-E-RE-740 Sol·licitem que la petició 2022-E-RE-3397 /3477 per l'assaig de la coral 
tots els dissabtes en l'horari de les 11 a les 13 h quedi anul·lada.
2023-E-RE-824/852/1242/1278/1354/1439/1440 Presenten justificació subvenció any 
2022.
2023-E-RE-1013 Sol·liciten conexió interne 24 h perquè l’estació meteorol·lògica pugui 
donar servei.
2023-E-RE-1014 Presenten queixa per les incidències amb el subministrament elèctric i 
demanen suport per part de l’Ajuntament.
2023-E-RCPCA-1 Sol·liciten l’espai del Consel per dur a terme el casal d’estiu.
2023-E-RE-1252 Sol·liciten l’espai del Consell el 19 de març de 2023, amb motiu de la 
celebració de la Copa Catalana.
2023-E-RE-1255 Sol·liciten l’espai del Consell els dies 1 i 2 d’abril amb motiu de la 
Copa Catalana.
2023-E-RE-1281 Sol·iciten l’espai del Consell els dies 7,8 i 9 d’abril per un torneig de 
futbol.
2023-E-RE-1459/1496/1497/1501/1670 Sol·liciten subvenció any 2023
2023-E-RC-2019 Trasllat acord JGL 16 de març de 2023 reclamació millores en el 
servei de subministrament elèctric.

Registres de sortida:

2023-S-RE-832/833 Trasllat justificació subv. any 2021 CPCA 
2023-S-RE-863 Traslladem acord repartiment pressupost any 2023 
2023-S-RE-896 Comuniquem resposta cancel·lació activitat reg. E-RE-496 
2023-S-RE-1000 Trametem resposta petició espai per reunions mensuals E-RE-302 
2023-S-RE-1311  Comuniquem   resposta   cessió   espai   pel   túnel   del   terror   any   2023
segons reg. 2023-E-RE-1.
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2023-S-RE-1334 Comuniquem cessió espai diverses activitats segons reg. E-RE-174 
2023-S-RE-1338 Comuniquem cessió espai 14-5-23 segons reg. 2023-E-RE-410 
2023-S-RE-1339  Comuniquem cessió espai "Tardes de records" segons reg. 2023-E-
RE-498.
2023-S-RE-1340  Comuniquem resposta anul·lació petició  espai  segons  reg.  2023-E-
RE-740 
2023-S-RE-1351  Comuniquem cessió espai per assaig coral segons reg. 2023-E-RE-
497 
2023-S-RC-1674  Trametem escrit  del CPCA per recolzar  la reclamació de l'Avv Sant
Mamet  per deficiencies en el subministrament elèctric.
2023-S-RE-1943 Comuniquem resposta cessió espai 19-3-23 segons reg. 2023-E-RE-
1252 
2023-S-RE-1944 Comuniquem cessió espai 1 i 2 d'abril segons reg. 2023-E-RE-1255 
2023-S-RE-1948/1949/1950/1951/1953.
2023-S-RE-2247  Trametem   trasllat   certificat   ratificació   romanent  del  CPCA de   l'any
2022.

B) PART RESOLUTIVA 

3. Aprovació repartiment subvenció entitats

El passat 20 de març de 2023, reunits els membres del Consell i   un cop rebudes les
sol·licituds presentades per les entitats, es va acordar que el repartiment de la partida
destinada a subvencions d’import 6.500 €, aprovada en la sessió plenària del Consell del
Poble de Corró d’Amunt del dia 30 de gener de 2023, fos la següent:

- Avv Sant Mamet   Import 3.300 €

- Club Ciclista Corró d’Amunt  Import 1.300 €

- U. S. Futbol Corró d’Amunt Import 900 €

- Salvem Corró d’Amunt  Import 500 €

- Grup Teatre Boina Import 500 €

En Josep Vilaró, representant de l’Avv Sant Mamet, pren la paraula i diu que de moment
acceptaran  aquest  repartiment,  però tal  com es va comentar en la reunió  interna de
dilluns, s’haurien d’estudiar criteris més objectius per fer-ne els repartiments, no només
per repartir-ho a les entitats, sinó també  repartir-ho en funció de les activitats que es
programin. 

També es va quedar que això es faria constar en acta, juntament amb dues propostes
més, que eren treballar  el   reglament  intern  del Consell  i   l’altra,  trobar una sortida al
criteri de la cessió dels espais de les antigues escoles. Aquest any tant l’entitat esportiva
de Futbol com l’Avv Sant Mamet han demanat el mateix espai per la celebració de la
castanyada.
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A continuació es passa a votació el repartiment, que queda aprovat per unanimitat dels
membres de la taula.

4. Proposta per presentar queixa conjunta millores en la fibra òptica i wifi

En diferents sessions s’han recollit queixes dels veïns/es pel mal servei que hi ha al
poble en general, tant de la fibra òptica com de cobertura. Aquestes van ser traslladades
novament a l’àrea d’Obres i Serveis, on també demanàvem el suport de l’Ajuntament
per sol·licitar a les companyies una millora de les instal·lacions. 
L’àrea ens va  aconsellar   i  creien   important  que  la  queixa anés acompanyada d’una
recollida de les incidències, amb els números fixes afectats amb relació a la fibra òptica i
números mòbils amb dèficit de cobertura.

Pren la paraula en Josep Vilaró que diu que ve a ser el mateix que es va fer amb la
queixa del subministrament elèctric, és a dir,  les entitats en representació dels veïns
traslladem a través del Consell del Poble a l’Ajuntament la queixa, perquè la faci arribar
a la companyia.

El president diu que això ho portaran a debat en la JGL, perquè d’alguna manera si ho
troben correcta, l’Ajuntament pugui donar suport a aquesta petició.

Es demana als veïns/es que facin arribar a l’adreça del Consell del Poble les incidències
que hagin tingut amb dates concretes, i que servirà per donar més força a la queixa.

Un veí diu que una cosa és l’històric de què ha passat...... amb aquestes incidències,
existeix   la   part   del   que   comporta     no   disposar   d’aquest   servei,   però   també   hi   ha
l’aspecte emocional, de la manca d’assistència a la gent gran, que pot comportar això.
Una de les coses que troben a faltar més, quan això passa, és que les companyies, a
cadascú dels abonats, ens tracten individualment.

Pregunta si des d’Obres i Serveis es podria fer un seguiment i  traslladar als veïns com
estan les coses, perquè normalment s’assabenten pels contactes que puguin tenir amb
Sant Antoni de Vilamajor. Estaria bé que des de l’ajuntament es pogués saber de quin
tipus d’incidència es tracta, quines hores pot durar.....
Com a interessats d’una infraestructura que és municipal com és la fibra, estaria molt bé
que fos com una intermediació, perquè ens trobem que truquem 25 persones o més i a
totes ens diuen el mateix, l’únic que diuen és que la incidència està comunicada, però
no t’informen de res. Aleshores demana si seria possible de cara al futur que hi hagués
aquesta intermediació entre la companyia i l’usuari.

Saber en quin estat es troba la incidència i quin temps de resoldre-la, seria per la gent
que està teletreballant una solució pont.  Tenir uns punts de contacte dins l’ajuntament,
seria una alternativa per dirigir-se i poder tenir més informació.

Alguns veïns coincideixen que s’ha d’intentar que la fibra òptica sigui soterrada.

Pren la paraula en Rafael Bernabé que diu que són dues peticions diferents:
La   primera   i   que   li   correspon   a   l’àrea   de  Mobilitat   és,   aprofitant     les   obres   per
l’eixamplament de la carretera (si no està ja contemplat en el projecte), demanar deixar
les instal·lacions preparades, per un futur, poder estendre la fibra òptica a la resta del
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poble,  i l’altra petició sol·licitar una millora les instal·lacions.

Es pren nota i es traslladaran les dues peticions.

5. Donar compte en quin punt es troben els següents punts:

-  Millora i eixamplament ctra. BV-5151
S’informa que a data d’avui, no es té més informació que la donada fins ara, no hi ha
resposta ni a la sol·licitud d’ampliació de termini, ni a les al·legacions, ni a la petició per
venir a presentar el projecte.

-  Informació estat del Sector C
El dia 7 de març de 2023 es va signar el Decret 2023-0600 per incoar expedient de
reversió finca amb emplaçament al  carrer Miquel Martí i Pol, 6-8
S’ha otorgat  a  l’Institut  Català del  Sòl,  un  termini  a  comptar  des de  l’endemà de  la
notificació d’aquest acord, durant el qual es podran efectuar les al·legacions que siguin
en el seu interès. 

El president aclareix que el que es demana en aquest decret és que tornin els terrenys
per poder edificar habitatges plurifamiliars. També diu que el decret ja està signat per
l’alcalde i s’ha demanat hora amb l’Incasòl perquè,   o bé l’alcalde o en qui delegui ell,
presencialment pugui fer aquesta petició. 

-  Actuacions zona, escenari
Dintre   de   la   remodelació   del   teatre,   ha   finalitzat   la   part   corresponent   a  millorar   la
instal·lació elèctrica. 
Pren la paraula el president que informa que amb relació a la part d’il·luminació i so, que
en un principi hi havia una subvenció i  es va perdre, segons es va informar en l’última
plenària,  com a president  va  fer  una queixa  formal a Cultura,   i  va demanar  intentar
trobar els diners dintre del pressupost per poder fer aquesta actuació.

Es fa saber que l’àrea d’Intervenció ha informat que en principi podem comptar-hi amb
els 18.000 €.
El   president   diu   que   l’única   condició   que   ha   posat   és   que   l’actuació   es   faci   des
d’Urbanisme, no perquè desconfií de Cultura, sinó perquè a l’àrea d’Urbanisme hi ha
tècnics que poden agilitzar aquests tràmits. Ja s’han demanat tres pressupostos, i ens
han dit que aquests 18.000 € hi seran, per tant, serà factible fer aquesta actuació, que fa
dos mesos estava perduda i s’ha recuperat.

-  MPGOU instal·lacions fotovoltaiques

El projecte, que li pertoca a l’àrea de  Medi Ambient, ja està redactat i es va presentar en
el Consell de la Pagesia el passat 21 de març de 2023.  Des de l’àrea d’Urbanisme s’ha
col·laborat   en   la   gestió   del   projecte   de  Modificació   Puntual   del   Pla  General,   però
capitanejats per l’àrea de Medi ambient.
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Un veí pregunta que va dir la Comissió d’Urbanisme sobre el projecte que va enviar
l’ajuntament.
El president diu que s’han fet consultes a nivell tècnic, i que hi han hagut rectificacions,
però en principi   fins que no estigui  aprovat   inicialment   i  hagi  un període d’exposició
pública no es pot dir res.

En Rafael Bernabé diu que només queda un ple,   i  pregunta si  anirà en aquest ple,
perquè hi ha un temps límit per presentar-ho, que és el 26 de juliol.
El president diu que en el ple d’abril entenc que podria anar-hi, però la proposta l’ha de
fer l’àrea de Medi ambient.
En Rafael Bernabé ho entenc, però el que no pot ser és, que després per manca de
temps s’hagi d’anar corren, amb terminis molt curts, perquè no hi ha temps.
El president diu que el 26 de juliol ja estarà constituït el govern i pot haver-hi ple per fer-
ho, tot i que de lògica ell creu que hauria d’entrar a l’abril.

-  Concessió zona esportiva
Es van presentar tres adjudicataris i un ha sortit guanyador,  tot i que se li ha requerit
documentació que ha de presentar. Està previst que s’aprovi pel Consell d’Administració
el 30 de març.
Fins llavors no es sabrà qui serà el guanyador.

- Trasllat decret queixa deficiencies en el servei de subministrament elèctric

En  la JGL del  16 de març de 2023 es va aprovar per  unanimitat  dels  assistents  el
següent acord:

......
La Junta de Govern Local, en sessió celebrada el dia 16 de març de 2023, va acordar el
següent:
“Proposta per a la presentació d’una reclamació a la companyia E-DISTRIBUCIÓN per
la deficient prestació del servei de subministrament elèctric a la urbanització els Gorcs
i  Santa Digna,  i  a Corró d'Amunt  del  terme municipal  de les Franqueses del  Vallès
El passat 10 de novembre de 2022 l’Associació de Veïns Els Gorcs i Santa Digna va
presentar una instància en el  registre d’entrades de l’Ajuntament de les Franqueses
del  Vallès,  amb  núm.  2022-E-RE-4785,  en  la  qual  posen  de  manifest  el  següent:
“El dia 24 d'octubre es va incendiar una caseta de llum del Carrer Cabal número 8 que
va deixar sense llum varies cases del mateix carrer. Van haver d'intervenir els bombers
i la policia. un cop apagat el foc es va deixar la caseta amb el cablejat d'alta tensió
protegit però sense tancar. Això no és un problema aïllat, si no que fins i tot és cada
vegada més freqüent,  va  tornar  a  haver-hi  problemes el  dia  6  i  últimament  gairebé
cada dia hi ha problemes a l'enllumenat públic. Tots aquests problemes es deuen en
part a una instal·lació elèctrica defectuosa (que en algun cas arriba a les cases per via
aèria), també es deuen a una manca de manteniment i potser hi ha d'altres motius que
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només un especialista de les companyies podria esbrinar, però que en suma fan que
la instal·lació elèctrica d'un dels  carrers (de sòl urbà) de Les Franqueses del Vallès
sigui  defectuosa,  insuficient  i  fins  i  tot  perillosa  pels  veïns  del  Carrer  Cabal  a  la
Urbanització dels Gorcs.”

Dita associació sol·licita, entre d’altres, que l’ajuntament de les Franqueses del Vallès
formuli  una  reclamació  a  la  companyia  elèctrica  “per  tal  que  faci  les  modificacions
estructurals necessàries al carrer Cabal per tal d’adequar les instal·lacions elèctriques a
les
normatives bàsiques de seguretat i serveis actuals”.

Per altra banda, la presidència del Consell del Poble de Corró d’Amunt ha presentat la
queixa  a  l’Ajuntament  de  les  Franqueses  del  Vallès  formulada  per  l’Associació  de
Veïns Sant Mamet de Corró d’Amunt, amb Registre d’Entrada 2023-E-RE-1014, i que
es transcriu a continuació:

«El  divendres  05/08/2022  a  Corró  d’Amunt  es  va  produir  una  avaria  en  el
subministrament elèctric de l’empresa ENDESA que va durar aproximadament de les
16:30 fins les 22:30. Aquesta durada tant prolongada en el temps ens fa pensar que va
ser una avaria de consideració.

En aquest cas la fallada elèctrica no només va perjudicar als veïns de Corró d’Amunt si
no també a les entitats del poble perquè va ser coincident amb l’acte d’inauguració de
la  Festa  Major  i  va  afectar  a  les  activitats  que  s’organitzaven.
El poble de Corró d’Amunt ha patit de forma periòdica fallades en el subministrament
que  han  arribant  a  prolongar-se  en  el  temps  en  ocasions  fins  a  dies  sencers.
Aquesta  reiteració  de  les  avaries  ens  fa  preguntar  si  la  causa  del  problema  és
estructural,
de dimensionament de la xarxa.

Per  tal  de  donar  a  conèixer  aquesta  problemàtica  en  el  servei  de  subministrament
elèctric les entitats i veïns de Corró d’Amunt, a través del seu Consell de Poble, ens
adrecem a l’Ajuntament per recollir el seu suport i demanar-li que traslladi la queixa a
la companyia subministradora ENDESA al mateix temps que li requereixi explicacions
de les causes concretes de la fallada que es va produir el divendres dia 05/08/2022 de
FestaMajor.

També ens agradaria saber si la pròpia companyia ENDESA identifica les causes en
mancances d’infraestructura i si aquest fos el cas, si hi ha cap previsió d’inversions per
resoldre-les.»
Atès que és voluntat d’aquest Ajuntament donar suport a la reclamació efectuada per
les dues associacions de veïns.

Aquesta Àrea d’Obres i Serveis proposa a la Junta de Govern, de conformitat amb el
que disposa el Decret d’Alcaldia núm. 2021-2122, de 26 de juliol, publicat al BOPB en
data 5 d’agost de 2021 i assabentat al Ple de la Corporació en sessió del dia 29 de
juliol de 2021, l’adopció dels següents
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ACORDS:
Primer.- REQUERIR  a  la  companyia  E-DISTRIBUCION  que  efectuïn,  el  més  aviat
possible, les actuacions que siguin necessàries per evitar que fets com els descrits en
la part expositiva d’aquests acords no es tornin a produir.

Segon.- NOTIFICAR aquests acords a l’empresa E-DISTRIBUCION, a la Subdirecció
General  de  la  Seguretat  Industrial  del  Departament  d’Empresa  i  Treball  de  la
Generalitat  de  Catalunya,  a  l’Associació  de  Veïns  Els  Gorcs  i  Santa  Digna,  a
l’Associació de Veïns de Sant Mamet de Corró d’Amunt i al Consell del Poble de Corró
d’Amunt.”

El que us comunico als efectes oportuns. «

En Josep Vilaró interpreta en llegir-la, que el Consell trasllada una queixa de l’Avv Sant
Mamet. La intenció no era que la presentes l’Avv davant de les entitats en el Consell del
Poble, sinó que fos el mateix Consell del Poble que agafes aquesta responsabilitat, és a
dir, que fos el Consell que fes aquesta queixa, no l’Avv Sant Mamet, no que el Consell
fes de transmissor d’una proposta d’una sola entitat, però no calia que digués que venia
d’una proposta de l’Avv Sant Mamet, perquè sembla que sigui el trasllat que fa només
una entitat,  és   la  seva   interpretació  que   fa  des  de   fora,   llegint   l’escrit,  es  presta  a
confusió
El president diu que tots els membres de la taula van estar-hi d’acord, que ells ho van
redactar, però a l’hora de la veritat tots estaven d’acord.

Un veí diu que si el Consell s’hagués fet seva la queixa d’una entitat, s’hauria solucionat.
Perquè en fer-sa-la seva, és com que tingui més força.
El president  diu que tenen raó,  però al   final  es tracta de solucionar el  problema. El
Consell ho tramita i diu que, el Consell està d’acord.

5.    Informació de la presidència

- Aprovar temàtica calendari

Cada any s’aprova una partida dintre del pressupost per confeccionar el calendari. L’any
passat es va recollir una proposta, perquè el tema del calendari de l’any 2025 fos amb
fotografies de les diferents activitats que fan les entitats al poble.

S’informa que si hi ha noves propostes, es poden fer arribar a l’adreça del Consell, fins
al   8     de   setembre.  Un   cop   rebudes   totes   les   propostes   es   procedirà   a   escollir   la
temàtica.

- Pressupost participatiu

Es recorda que el 8 de setembre també finalitzarà el termini per fer arribar propostes per
gastar els 1.100 € que hi ha de pressupost participatiu.
Si no hi ha propostes i no hi ha cap inversió a fer, segons diu en Rafael Bernabé, els
diners haurien de tornar a l’ajuntament.
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Es   fan  dues  propostes,  una  per   canviar  els  aparells  d’aire   condicionat,   i   l’altra  per
arreglar   les   humitats,   tot   i   que   s’informa   que   són   propostes   que   es   passen   del
pressupost.

6.   Informació de les entitats

Pren la paraula en Josep Vilaró, en representació de l’Avv Sant Mamet per informar que
de cara a l’abril es continuarà amb els tallers de dansa, pintura i cantaires.
S’està preparant el dinar de Caramelles i Sant Jordi

La representant de l’U.S. Futbol, Lourdes Díaz informen que van tercers i convida els
assistents a anar a veure els partits.

El representant del Club Ciclista, Albert Costa, informa que aquest cap de setmana es
disputa la Copa Catalana Internacional de BTT.

Pren la paraula en Josep Mauri president  del Club Ciclista que diu que aquest any amb
motiu de  la celebració de la Copa Catalana han necessitat  Protecció civil. Es va haver
d’adreçar gairebé a 30 pobles, fins que al final va ser Sant Eulàlia de Ronçana qui va
accedir a venir. No entenc com a Les Franqueses sent un municipi de més de 20.000
habitants, no hi hagi un punt de Protecció Civil i creu important solucionar-ho, perquè no
sempre ens podem refiar de Santa Eulàlia.

Pren la paraula en Jordi Grau com a president de d’entitat Salvem Corró d’Amunt, per
informar, ja que el representant de l’entitat dins el Consell no ha pogut assistir-hi, que el
14 de maig fan la segona edició del Retaule de primavera.

Precs i Preguntes

El president de d’entitat Salvem Corró diu que farà un any que es van registrar com a
entitat i encara  no estan publicats en el registre d’entitats de l’Ajuntament.
Concretament, l’onze d’abril farà un any que ens van notificar la inscripció, però a la guia
d’entitats  encara  no hi   constem  i  no  entenc per  què   les  altres  entitats  sí   i   ells  no.
Demana que es facin els tràmits necessaris per aparèixer.

Una veïna diu que s’ha llegit abans que s’ha creat una comissió per treballar el tema de
la sequera i vol saber per qui està format.

El Rafael Bernabé respon que s’ha creat un protocol des de l’ajuntament per la sequera,
està format per tècnics i un representant de cada partit polític, però encara no s’està
treballant.

Una veïna diu que es va treure la senyera i es demanarà una nova perquè aquesta està
bastant malament.

El president Jordi Ganduxé, per finalitzar es dirigeix als presents i diu que aquesta és
l’última plenària d’aquesta legislatura. En primer lloc, vol donar les gràcies a tots els que
han anat venint al Consell i diu que sense els presents això no tindria sentit.
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Dona les gràcies a tots els membres de la taula, i les gràcies al senyor Profitós, que
també va ser-hi un temps i al dimitir va passar a formar-ne part el Rafael Bernabé.
Com a president demana disculpes si ha faltat algú o s’ha sentit ofès. Ha intentat que
això no passi, ha intentat que sempre, d’alguna manera tothom parli, i ell ha intentat de
fer-ho   el   millor   possible,   que   segur   que   s’han   quedat   moltes   coses   en   aquesta
legislatura, però el que vingui pròximament li desitja tota la sort del món i que ho faci
millor que ell.

No havent-hi més preguntes ni assumptes a tractar, el senyor PRESIDENT aixeca la
sessió quan són les vuit del vespre, i de la qual estén aquesta acta.

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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